
Amb l'arribada de la tardor, la fama que precedeix Campelles com a indret de boscos i bolets farà 
que torni a omplir-se cada cap de setmana –i també entre setmana– de multitud de persones que 
vulguin omplir el cistell i, de retruc, la panxa. Aquest fet comportava una massificació sovintejada 
del bosc campellenc fins fa un any, quan el consistori va decidir de crear uns carnets o tiquets per 
regular l’accés amb vehicles als boscos del seu terme municipal. La mesura va funcionar bé i quest 
any tornen a implantar-la. El boca-orella sembla haver funcionat correctament en una temporada i 
enguany ja s’han expedit fins a 1.700 carnets per accedir als boscos campellencs.

Així ho expressava Joan Dordas, alcalde de la localitat. «L'any passat va ser el primer any, i va 
haver-hi algunes crítiques. Aquest any, lluny d'haver-n'hi, a l'alçada a què estem de 
temporada s'han despatxat cap a 1.700 tiquets, que fins i tot és sorprenent. Això vol dir que no 
anem tan equivocats! I aquest any notarem, més que l'any passat, que començarà a haver-hi 
una mica més de respecte», deia Dordas. El batlle recordava que l'any passat va funcionar bé la 
mesura, i es va filtrar molt el tipus de persona que es desplaça al bosc i hi fa més mal que bé: «clar i 
català: no cal que vinguin. Per fer mal [al bosc], no cal que vinguin, no els trobarem a faltar».

Altra cosa són les maneres que apunta la temporada actual. Malgrat que la no sembla massa bona 
per als bolets a causa de les poques pluges durant aquest estiu, Campelles es prepara, un cop més, 
per rebre multitud de visitants gràcies a la seva fama de bona terra per a aquests preuats fongs. 
Aquest cop, però, amb molta més regulació –i efectiva– que altres anys. 
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